
PROTOKÓŁ Nr XVI/11 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 30 grudnia 2011 roku 

 

 

W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

4. Sołtysi  

 

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Podjęcie uchwał budżetowych. 

2.  Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

3. Sprawy różne i interpelacje. 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 1 

 

P. Przew. – każdy ma przed sobą treść uchwały, z którą przed chwilą 

zapoznałem, czy są jakieś uwagi lub zapytania. Nie widzę, wobec czego 

przegłosujmy. 

Uchwała Nr XVI/57/11 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok  

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 2 

 

P. Wójt – okres między sesjami był krótki to też nie wiele się wydarzyło. 

Podpisana została umowa na oczyszczalnie przydomowe 220 szt. z drugiego 

wniosku. Kwota dofinansowania ponad 2 miliony złotych. 

Złożone zostały karty informacyjne do Funduszu Ochrony Środowiska o 

planowanym przystąpieniu do realizacji inwestycji kanalizacji i utylizacji 

azbestu. Złożenie takich kart jest niezbędne przy ewentualnym występowaniu do 



Funduszu o dofinansowanie  tych inwestycji. Drogi zgłoszone do Funduszu 

Solidarności najprawdopodobniej przejdą i będą wszystkie robione.  

Odbyło się spotkanie w Rzędowie Związku jak również Spółki na dzień 

dzisiejszy mogę powiedzieć, że są przygotowywane dokumenty do przetargu, 

który ma się odbyć na początku przyszłego roku. 

Inwestycje zaplanowane na ten rok zostały zakończone. 

Dzisiaj się odbyło się spotkanie z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego 

w sprawie wycinki krzaków i drzew w międzywalu Wisły. Urząd 

Marszałkowski w porozumieniu z Okręgowym Zarządem Gospodarki Wodnej  

w Krakowie dąży do tego żeby jak najwięcej wyciąć drzew i krzaków w 

międzywalu. W miesiącu styczniu planowane są 3 spotkania z mieszkańcami  

w miejscowościach położonych przy wale czyli w Budziskach, Słupcu i Gacach 

Słupieckich. Poruszona została sprawa późniejszego utrzymania ponieważ jak 

się wytnie drzewa to będą odrosty a i krzaki będą się bardziej rozrastać. Ponadto 

zasygnalizowałam również problem tych właścicieli, którzy te kępy mają jako 

jedyne zaplecze opałowe, czy się zgodzą wyciąć drzewa czy tylko je obcinać. 

 

Ad. 3 

 

P. Przew. – Czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych, nie widzę, wobec 

czego zamykam obrady dzisiejszej sesji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 

 

 

 

 


